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Кабинетът обмисля сваляне на новините на турски 

 

Новините на турски език може да паднат от ефира на БНТ и да преминат към 

регионалните центрове на БНТ2. Идеята на новия кабинет бе съобщена от 

вицепремиера по коалиционна политика и държавна администрация Румяна Бъчварова, 

която уточни, че този въпрос бил особен и трябвало да се оформи. 

Бъчварова призна, че въпросът за новините за турската общност е повдигнат от 

Патриотичния фронт. Оказа се обаче, че това е един доста скъп продукт и за да се 

реорганизира тази дейност, трябват допълнителни средства, добави тя. 

Вежди Рашидов, който отново стана министър на културата, коментира, че не възразява 

срещу свалянето на турската емисия от ефир. Той не вижда смисъл тя да остане, защото 

новините са съобщени веднъж и няма нужда след това да бъдат съобщавани на още 

един език. Рашидов подчерта, че самият той е турчин и български гражданин. 

Министърът поиска повече предавания за култура в обществената телевизия. 

 


